
Grønlandsudvalget

Til: Klima-, energi- og bygningsministeren

Dato: 13. december 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

GRU alm. del

Spørgsmål 17
Ministeren bedes redegøre for, hvordan bevillingerne til DMI’s istjeneste har
set ud gennem de seneste ti år, hvor behovet for kortlægning af isforholdene
må forventes at være steget i takt med den øgede søgående trafik langs
Grønlands kyster og i Arktis generelt.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sara Olsvig (IA).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sara.Olsvig@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Sara Olsvig
formand
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